
Preºedintele CJ Timiº:
Noul stadion Dan
Pãltiniºanu, cu 32.000 de
locuri, rãmâne o prioritate,
în ciuda zvonurilor privind
renunþarea la investiþie

P
roiectul construirii noului stadion
din Timiºoara merge înainte, a
anunþat ferm Alfred Simonis,
preºedintele Consiliului Judeþean
Timiº, într-un mesaj adresat celor
care ar fi jubilat la zvonul cã arena

sportivã a fost eliminatã de pe lista de investiþii
guvernamentale. "Vreau sã le dau o veste
proastã politicienilor care au jubilat la zvonul
cã stadionul Dan Pãltiniºanu ar fi fost scos de
pe listã: stadionul se face! ªi nu oricum, ci cu
32.000 de locuri, exact cum a fost proiectat, li-
citat ºi atribuit", a transmis Simonis într-un me-
saj public.

Cofinanþare din partea judeþului:

"E normal sã participãm"

Liderul CJ Timiº a spus cã este de acord cu
declaraþiile premierului Ilie Bolojan privind co-
finanþarea din partea autoritãþilor locale, pre-
cizând cã instituþia pe care o conduce are re-
sursele necesare pentru a contribui la realiza-
rea investiþiei. "Mi se pare de bun simþ, ca pro-
prietar al arenei, Consiliul Judeþean Timiº sã
participe cu o cotã la finanþare ºi o vom face
pentru cã avem resursele necesare", a punctat
Simonis.

Poli Timiºoara - un simbol local,

chiar ºi în Liga a III-a

Simonis a respins ideea cã oraºul nu ar merita
o asemenea infrastructurã sportivã în lipsa
unei echipe de top. El a argumentat cã brandul
Poli Timiºoara este recunoscut naþional, iar
proiectul noului stadion va fi dublat de recon-

strucþia echipei. "Chiar dacã azi alb-violeþii evo-
lueazã în Liga a III-a, în paralel cu stadionul
construim ºi o echipã pentru a ajunge în pri-
mul eºalon. Dar fãrã stadion, nu ai cum sã joci
în Liga I", a spus liderul CJ.

Un stadion pentru întreaga

comunitate, nu doar pentru

fotbal

Simonis le-a rãspuns ºi celor care contestã in-
vestiþia, spunând cã un stadion nu înseamnã
doar sport, ci ºi un cadru modern pentru eveni-
mente culturale ºi sociale de amploare.

"Un stadion nou înseamnã concerte, specta-
cole mari, festivaluri importante. Iar cel mai
bun exemplu este Forza Zu, care se desfãºoarã
la aeroport tocmai din cauza lipsei unei infra-
structuri serioase", a declarat acesta.

Apel la echitate în investiþiile

guvernamentale

În final, Simonis a lansat ºi o sugestie cãtre
Guvern, solicitând un criteriu suplimentar în
acordarea fondurilor pentru infrastructurã: ni-
velul de investiþii primite de judeþ în ultimele
decenii. "Timiºul ºi Timiºoara sunt mult în urma
altor judeþe precum Cluj sau Bihor. Iar acum,
când a venit ºi rândul nostru, fondurile se
opresc? Nu vom accepta asta", a conchis
preºedintele CJ Timiº.

Facem stadion la Timiºoara! Facem totul pen-
tru Timiº!", a declarat în încheiere Simonis, rei-
terând cã proiectul va fi implementat în ciuda
oricãror obstacole sau critici.
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